
V VOJAŠNICI IVANA CANKARJA
NA VRHNIKI
SLUŽIJO TUDI NAŠI OBČANI

Vojaško življenje
je vse sodobnejše

V Enoti za telekomunikacije je RŠTO Vojašni-
ce Ivana Cankarja na Vrhniki (Raskovcu) je pred
dnevi slovesno prisegla nova generacija vojakov,
med katerimi jih je nekaj tudi iz naše občine. Gre
za eno najmodernejših tovrstnih vojaških enot, ki
je opremljena z najsodobnejšimi sredstvi in siste-
mi za zveze, potrebnimi za usposabljanje vojakov
v mimodobnem času.

»Tu gori na Raskovcu smo nekako ločeni od
doline, pa vendar smo z njo tesno povezani, še
posebej tesne stike pa imamo s krajani Raskov-
ca,« nam je povedal poveljnik vojašnice na Ra-
skovcu Bojan Končan, ki je siccr doma iz Horjula
(iz horjulske doline je v službi v tej vojašnici ali
služi vojaški rok kar 8 ljudi). »Računamo, da nara
bodo še v letošnjem letu asfaltirali cesto do gostil-
ne Mlinar (pri glavni vrhniški cesti). Poveljevanje

: v vojašnici v celoti poteka v slovenščini. Ne dovo-
ljujemo poniževanja. Vojak mora narediti le tisto,
kar se od njega zahteva.«

Podobno opisuje življenje v vojašnici na Ra-
skovcu (ta ima več enot) tudi poročnik Samuel
Lajevec iz Trnovega:

»Tu smo zaradi vojakov, ne vojaki zaradi nas.
Naša želja je, da usposabljamo vojake ne samo
v smislu strokovnosti, temveč tudi v smislu obli-

kovanja človekove osebnosti. Ne gledamo na čas,
tudi mnogo popoldnevov preživimo skupaj z voja-
ki. Častnik ima najboljši občutek, če ob konča-
nem vojakovem vojaškem roku ugotovi, da je
naredil vse, kar je mogel za njegovo usposoblje-
nost. To se kaže tudi v tem, da le redko prihaja do
konfliktov z vojaki.«

Vojakom tudi kadar nimajo obveznosti, ni
dolgčas. Na voljo imajo knjižnico s 3.000 knjigami
in vrsto športnih igrišč in prostorov, kjer lahko
igrajo od nogometa do tenisa ali vadijo karate.
V zimskem času so obiskovali razne likovne prire-
ditve in tudi sami slikali, hodili so v gledališča in
hodili navijati na hokejske tekme ljubljanske
Olimpije.

»Sodelujemo s kakitni dvajsetimi galerijami po
vsej Sloveniji in s šestimi športnimi društvi. Eno
največjih doživetij za naše mlade nogometaše je
bilo srečanje z najboljšo žensko nogometno ekipo
Vrhnike. Dobro pa sodeiujemo tudi z glasbeno
šolo Vič in z Društvom Ukovnih samorastmkov
Slovenije,« je predstavil nadvse razgibano in vse-
stransko življenje v vojašnici Ivan Cankar na Ra-
skovcu Samuel Lajevec.

BESEDILO IN SLIKE:
BRANKO VRHOVEC


